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Велико Търново

От Групата общински съветници от БСП във Великотърновския общински
съвет

Относно: Допускане нерегламентирани сметища на територията на
Община Велико Търново.

Уважаеми г-н Панов,

В отчета за изпълнение Програма за управление 2015-2019 г. за 2017 
г. изброявате 25 дейности с конкретни числови показатели за всяка от тях. 
Някои са впечатляващи. Например: Почистени са 73 нерегламентирани 
сметища на територията на общината. За сравнение през 2016 г. не е 
имало нито едно такова, видно от отчета Ви за годината. Очевидно в 
Община Велико Търново една година се трупат нерегламентирани 
сметища, на следващата се прави опит да се чистят. По силата на тази 
цикличност 2018 г.отново ще е година на натрупване. За което граждани от 
населените места отправят сигнали до нас с надеждата за съдействие. Вие, 
като компетентен орган по смисъла на ЗООС /чл.10(1)т.6 и чл. 15 (1} т, 3/ 
да си изпълните задълженията. Фрапиращ е случая в най-голямото село в 
общината -  Ресен. На фона на китния център и изровените периферни 
улици, в западната част на селото десетки декари са заринати с битови 
отпадъци. При това в опасна близост до река Негованка и на 300 м. по 
права линия от дома на кмета госпожа Колева. Освен смрад се разнася и



дим от локални огнища запалени боклуци. Но това е само част от 
безобразната и същевременно тревожна картина. В съседство по селски 
път и в самите ниви са изхвърлени в продължение на повече от километър 
монолитни блокове строителни отпадъци. Декари в същата зона са 
засипани с кубици тънка дървесина от гола сеч на тополи. В заключение, 
според местни жители сметището се разраства от години.

Въпросите ни към Вас:

Х.Информиран ли сте от кмета на село Ресен за описания проблем и 
ако да, на какво се дължи бездействието Ви до сега?

2. Предприела ли е госпожа Колева мерки на местна почва за 
установяване на нарушителите съвместно с компетентни органи и ако да, 
какви са те?

3. С какви средства са почистени нерегламентираните сметища през 
2017 г. и на колко възлизат похарчените публични ресурси?

4. При издадени 52 наказателни постановления през 2017 г. на колко 
възлизат приходите от тяхната реализация, в това число и наложените 
глоби?

З.Какви конкретни мерки ще предприемете за решаване описания 
екологичен проблем на село Ресен и в какви срокове?

Очакваме Вашия устен отговор и неговия писм ^ вариант.

13.06,2018 г. С уважение:

Велико Търново Петко Тюф|&4иев -  Председател
група на БСП

Р.5, Съвпадението на рождения ден на премиера с датата на входиране на 
питането е случайно.


